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I medfør af § 36, stk. 1 i Landstingets Forretningsorden fremlægger jeg nedennævnte spørgsmål til 
Landsstyret:

I medfør af Landstingets Forretningsorden § 36, stk. 1 i Landstingets Forretningsorden 
ønsker jeg, at nedennævnte spørgsmål besvares af Landsstyret.
(Landstingsmedlem Otto Jeremiassen, Siumut)

Begrundelse:
Med  baggrund  i  fiskerireformen,  som blev  gennemført  for  et  par  år  siden,  har  jeg  følgende 
spørgsmål til Landsstyremedlemmet:
Som sagt,  ved vi, at der blev gennemført en omfattende ændring af fiskeriet for nogle år siden, 
som på daværende tidspunkt blev kaldt Enoksens Udvalg. Fiskerireformen har medført markant 
nedgang af fiskefartøjer, hvor antallet af de små fartøjer blev reduceret til større og mere passende 
fartøjer. Det kunne mærkes, at denne metode blev benyttet, da man gennemførte fiskerireformen 
ifølge Enoksens Udvalg.

Jeg har følgende spørgsmål vedrørende fiskerireformen:

1. Kan man i forbindelse med arbejdet i Enoksens Udvalg betragte fiskerireformen 
gennemført med succes?

2. Hvis Enoksens Udvalg har gennemført fiskefartøjudskiftningen med succes, hvad kan man 
så nævne som succes i den forbindelse?

3. Kan formålet med større økonomisk udbytte til fiskerne, i følge Enoksens Udvalg, ved 
fornyelse af fiskefartøjerne, betragtes som effektueret? 

4. Såfremt fiskerireformen i følge Enoksens Udvalg er effektueret, hvad er så næste skridt?

5. Hvad er ikke blevet gennemført i forbindelse med fiskerireformen i Enoksens Udvalg?

6. Hvad vil man stille op med de fangere, der som følge af Enoksens Udvalgets fiskerireform 
på kort tid har opfisket deres kvote?

7. Hvordan har man i forbindelse med Enoksens Udvalgets fiskerireform arbejdet med 
fiskerorganisationen, og såfremt der skal arbejdes videre, hvordan vil man så samarbejde?

Otto Jeremiassen, Siumut
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